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Svar på fråga 2024/25:792 av Marianne Fundahn (S) 
Försäljningen av Lernia 

Marianne Fundahn har frågat mig om det har gjorts några 

överväganden om att behålla delar av Lernia AB:s (Lernia) 

verksamhet, till exempel utbildningsverksamheten, i fortsatt 

statlig ägo. 

Bemyndigandet från riksdagen att sälja statens aktier i Lernia 

motiverades med att bolaget inte hade något samhällsuppdrag, 

att det inte fanns något nationellt intresse av ett fortsatt statligt 

ägande i bolaget, att bolagets uppdrag var kommersiellt och att 

Lernia agerade på konkurrensutsatta marknader, att 

konkurrenssituationen på marknaden som helhet inte skulle 

komma att försämras vid ett förändrat ägande samt att bolaget 

inte bedömdes ha bättre utvecklingsmöjligheter med staten som 

ägare (prop. 2012/13:1, bet. 2012/13:NU1, rskr. 2012/13:103). 

Lernia är i dag huvudsakligen ett bemanningsföretag, 

motsvarande cirka 90 procent av nettoomsättningen under 2024 

(cirka 2 800 miljoner kronor). Av Lernias bokslutskommuniké 

2024 framgår Lernias beslutade nedläggning av utbildningar 



   
 

2 (2) 

 
 

inom segmentet Arbetsmarknadsutbildningar och Yrkesvux. 

Lernias verksamhet inom Yrkeshögskolan motsvarar cirka 2,5 

procent av bolagets nettoomsättning (cirka 78 miljoner kronor) 

samma år. Av Myndigheten för Yrkeshögskolan framgår att det 

år 2024 fanns 227 utbildningssamordnare inom Yrkeshögskolan, 

varav 142 var privata och 85 offentliga. 

Stockholm den 26 februari 2025 

 

Elisabeth Svantesson 
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